
Zápis z 8. zasedání Akademického senátu DFJP ve volebním období 2024–2027,  

konaného 9. 4. 2025 od 13.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu DFJP (DA-01016) 

Přítomni:  Ing. Monika Bartošová, Ph.D., Ing. Vladislav Borecký, Ph.D., Ing. Aleš Hába, 
Ph.D., Ing. Pavel Lopour, Ph.D., Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D., 
Ing. Ondřej Sadílek, Ph.D., Ing. Jiří Šlapák, Ing. Aleš Šmejda, Ph.D., doc. Ing. Petr 
Voltr, Ph.D., Ing. Tomáš Gajdoš, Ing. Šárka Vančurová, Ing. Radek Vrba 

Omluveni:  Bc. Natálie Parlagi, Ing. Zdeněk Sháněl 

Hosté:  doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D., doc. Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. 

Program zasedání: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů 
2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP 
3. Informace o činnosti předsednictva AS DFJP 
4. Předchozí souhlas ke jmenování členů Disciplinární komise DFJP 
5. Předchozí souhlas ke jmenování členů Vědecké rady DFJP 
6. Různé 
7. Závěr 

1. Zahájení, schválení skrutátorů 
Předseda AS DFJP, dr. Hába, zahájil zasedání ve 13.02 a přivítal všechny přítomné. V době 

zahájení zasedání bylo přítomno 13 senátorů. Předseda AS DFJP navrhl skrutátory pro toto 
zasedání: Ing. Jiřího Nožičku, Ph.D. a Ing. Vladislava Boreckého, Ph.D. Hlasování se zúčastnilo 
všech 13 přítomných senátorů, kteří se většinově vyslovili pro návrh. Navržení skrutátoři tak 
byli schváleni. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdrželi se 2. 

2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP 
Předseda AS DFJP vyzval přítomné k návrhům případných změn programu zasedání, který 

byl dříve zveřejněn. K programu zasedání nikdo nevznesl žádné připomínky, a proto dal před-

seda AS DFJP o programu hlasovat. Hlasování se účastnilo všech 13 přítomných senátorů, kteří 

se jednomyslně vyslovili pro návrh. Program zasedání tak byl schválen. 

Usnesení 2025/03/01:  
Akademický senát DFJP projednal a schválil navržený program 8. zasedání Akademického 
senátu DFJP konaného dne 9. 4. 2025 od 13.00 hodin. 

Hlasování: pro 13; proti 0; zdrželo se 0. 

3. Informace o činnosti předsednictva AS DFJP 
Předseda AS DFJP informoval o skutečnosti, že děkan DFJP zřídil pracovní skupinu k pro-

blematice studijního programu Technika, technologie a řízení letecké dopravy a jeho budouc-
nosti na DFJP. Ke členství v této komisi děkan vyzval i zástupce AS DFJP. Předseda AS DFJP, po 
dohodě předsednictva AS DFJP, pověřil zastupováním AS DFJP v této komisi senátora dr. Bo-
reckého. V této souvislosti děkan stručně informoval o průběhu prvního jednání komise. 



4. Předchozí souhlas ke jmenování členů Disciplinární komise DFJP 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a poděkoval za precizní zpracování podkladů 

k tomuto bodu ze strany navrhovatele – děkana, kterému předal slovo. Děkan stručně infor-
moval přítomné o zdůvodnění a o podstatě svého návrhu (obojí včetně návrhu usnesení bylo 
součástí zaslaného návrhu a tedy i podkladů k jednání), který se skládá z odvolání současné 
členky disciplinární komise Bc. Hany Panuškové a jmenování tří nových členů disciplinární ko-
mise Petra Rabiňáka, Bc. Magdy Reitmayerové a Ing. Tomáše Gajdoše. 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl k tomuto bodu programu žádné dotazy či připomínky, 
dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu. Tajného hlasování se zúčastnilo všech 13 přítomných 
senátorů, výsledek hlasování je následující: 

- Odvolání členky disciplinární komise: 

o Bc. Hana Panušková pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- Jmenování členů disciplinární komise: 

o Petr Rabiňák pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

o Bc. Magda Reitmayerová pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

o Ing. Tomáš Gajdoš pro 12; proti 0; zdržel se 1 

Na základě výsledků tajného hlasování dal předseda AS DFJP hlasovat o usnesení. Hlaso-
vání se účastnilo všech 13 přítomných senátorů, kteří se jednomyslně vyslovili pro návrh. Ná-
vrh usnesení tak byl přijat a AS DFJP uděluje děkanovi předchozí souhlas k odvolání Bc. Hany 
Panuškové z Disciplinární komise DFJP a ke jmenování Petra Rabiňáka, Bc. Magdy Reitmaye-
rové a Ing. Tomáše Gajdoše za členy Disciplinární komise DFJP. 

Usnesení 2025/03/02:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera dává děkanovi předchozí souhlas k odvo-
lání Bc. Hany Panuškové z Disciplinární komise Dopravní fakulty Jana Pernera a ke jmeno-
vání Petra Rabiňáka, Bc. Magdy Reitmayerové a Ing. Tomáše Gajdoše za členy Disciplinární 
komise Dopravní fakulty Jana Pernera. 

Hlasování: pro 13; proti 0; zdržel se 0. 

5. Předchozí souhlas ke jmenování členů Vědecké rady DFJP 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a poděkoval za precizní zpracování podkladů 

k tomuto bodu ze strany navrhovatele – děkana, kterému předal slovo. Děkan stručně infor-
moval přítomné o zdůvodnění a o podstatě svého návrhu (obojí včetně návrhu usnesení bylo 
součástí zaslaného návrhu a tedy i podkladů k jednání), tedy jmenování následujících členů 
Vědecké rady DFJP na období od 10. 4. 2025 do 13. 1. 2029: 

- Interní členové: 

(vedení DFJP) 

o doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D. (děkan, předseda) 

o doc. Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. (proděkan pro vědecko-výzkumnou činnost) 

o Ing. Jan Chocholáč, Ph.D. (proděkan pro vzdělávací činnost a kvalitu) 

o Ing. Stanislava Liberová, Ph.D. (proděkanka pro rozvoj) 

(dále abecedně) 

o doc. Ing. Josef Bulíček, Ph.D. (Katedra technologie a řízení dopravy) 

o doc. Ing. Bohumil Culek, Ph.D. (Katedra dopravního stavitelství) 



o prof. Ing. Jan Leuchter, Ph.D. (Katedra elektrotechniky, elektroniky a zabezpe-
čovací techniky v dopravě) 

o prof. Ing. Eva Schmidová, Ph.D. (Katedra mechaniky, materiálů a částí strojů) 

o prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D. (Katedra letecké dopravy) 

o doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D. (Katedra dopravního managementu, marke-
tingu a logistiky) 

o doc. Ing. Petr Voltr, Ph.D. (Katedra dopravních prostředků a diagnostiky) 

- Interní členové: 

o prof. Ing. Antonín Kavička, Ph.D. (UPCE FEI, Katedra softwarových technologií) 

- Externí členové (abecedně): 

o Ing. Jiří Čáp, Ph.D., FEng. (OLTIS Group a.s.) 

o Mgr. Ing. Radek Čech, Ph.D. (Správa železnic, státní organizace) 

o Ing. Jindřich Frič, Ph.D., MBA (Centrum dopravního výzkumu, v. v. i.) 

o prof. Ing. Ivo Hlavatý, Ph.D., IWI-C (VŠB - TU Ostrava, Fakulta strojní) 

o Ing. Radim Loukota (ČKAIT) 

o prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD. (Žilinská univerzita v Žiline, Fakulta pre-
vádzky a ekonomiky dopravy a spojov) 

o Ing. Zdeněk Malkovský, Ph.D. (VÚKV a.s.) 

o doc. Ing. Miroslav Malý, CSc. (TU v Liberci, Fakulta strojní) 

o doc. Ing. Otto Plášek, Ph.D. (VUT v Brně, Fakulta stavební) 

o prof. Ing. Ondřej Přibyl, Ph.D. (ČVUT v Praze, Fakulta dopravní) 

V rámci diskuze k tomuto bodu programu vystoupil dr. Šmejda a připomněl diskuze, které 
se v minulosti vedly na zasedání AS DFJP před vyjádřením předchozího souhlasu AS DFJP ke 
jmenování členů Vědecké rady DFJP týkající se navržených externích členů, kteří nejsou z aka-
demického prostředí, ale zastávají významné pozice ve velkých institucích. Děkan uvedl, že 
všichni navržení členové jsou si plně vědomi skutečnosti, že mohou být jmenováni členy vě-
decké rady fakulty až po předchozím souhlasu akademického senátu fakulty. Dr. Šmejda se 
dále dotázal na důvod návrhu některých externích členů. Děkan uvedl, že všichni navržení ex-
terní členové jsou významnými představiteli oblastí, kterým se DFJP věnuje ve výzkumné čin-
nosti a uvedl i některé konkrétní příklady vzájemné spolupráce. 

Vzhledem k tomu, že nikdo další neměl k tomuto bodu programu žádné dotazy či připo-
mínky, dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu. Tajného hlasování se zúčastnilo všech 13 pří-
tomných senátorů, výsledek hlasování je následující: 

- doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D. (předseda) pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- doc. Ing. Tomáš Michálek, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- Ing. Jan Chocholáč, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- Ing. Stanislava Liberová, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- doc. Ing. Josef Bulíček, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- doc. Ing. Bohumil Culek, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- prof. Ing. Jan Leuchter, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- prof. Ing. Eva Schmidová, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D.  pro 5; proti 3; zdrželo se 5 



- doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D.  pro 10; proti 1; zdrželi se 2 

- doc. Ing. Petr Voltr, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- prof. Ing. Antonín Kavička, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- Ing. Jiří Čáp, Ph.D., FEng.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- Mgr. Ing. Radek Čech, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- Ing. Jindřich Frič, Ph.D., MBA  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- prof. Ing. Ivo Hlavatý, Ph.D., IWI-C  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- Ing. Radim Loukota  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- Ing. Zdeněk Malkovský, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- doc. Ing. Miroslav Malý, CSc  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- doc. Ing. Otto Plášek, Ph.D.  pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

- prof. Ing. Ondřej Přibyl, Ph.D. pro 13; proti 0; zdrželo se 0 

Na základě výsledků tajného hlasování dal předseda AS DFJP hlasovat o usnesení. Hlaso-
vání se účastnilo všech 13 přítomných senátorů, kteří se jednomyslně vyslovili pro návrh. Ná-
vrh usnesení tak byl přijat a AS DFJP uděluje děkanovi předchozí souhlas ke jmenování navr-
žených členů Vědecké rady DFJP vyjma prof. Ing. Radovana Souška, Ph.D., pro kterého se ne-
vyslovila souhlasně většina přítomných senátorů. 

Usnesení 2025/03/03:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera dává děkanovi předchozí souhlas ke jme-
nování níže uvedených členů Vědecké rady Dopravní fakulty Jana Pernera a to na období od 
10. 4. 2025 do 13. 1. 2029: 

- doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D.  

- doc. Ing. Tomáš Michálek, Ph.D.  

- Ing. Jan Chocholáč, Ph.D.  

- Ing. Stanislava Liberová, Ph.D.  

- doc. Ing. Josef Bulíček, Ph.D.  

- doc. Ing. Bohumil Culek, Ph.D.  

- prof. Ing. Jan Leuchter, Ph.D.  

- prof. Ing. Eva Schmidová, Ph.D.  

- doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D.  

- doc. Ing. Petr Voltr, Ph.D.  

- prof. Ing. Antonín Kavička, Ph.D.  

- Ing. Jiří Čáp, Ph.D., FEng.  

- Mgr. Ing. Radek Čech, Ph.D.  

- Ing. Jindřich Frič, Ph.D., MBA  

- prof. Ing. Ivo Hlavatý, Ph.D., IWI-C  

- Ing. Radim Loukota  

- prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD.  

- Ing. Zdeněk Malkovský, Ph.D.  

- doc. Ing. Miroslav Malý, CSc  

- doc. Ing. Otto Plášek, Ph.D.  



- prof. Ing. Ondřej Přibyl, Ph.D.  

Hlasování: pro 13; proti 0; zdržel se 0. 

6. Různé 
Předseda AS DFJP poděkoval členům volební komise za jejich práci při přípravě, organizaci 

a vyhodnocení doplňovacích voleb do AS UPCE, které proběhly v termínu 24. 3. 2025 do 30. 3. 
2025. 

Předseda AS DFJP informoval, že od 1. 3. 2025 vešla v platnost novela zákona o vysokých 
školách a bude zapotřebí zkontrolovat soulad aktuálního znění vnitřních předpisů DFJP s touto 
novelou a případně zavčasu připravit novelizaci odpovídajících vnitřních předpisů, které musí 
být schváleny nejen AS DFJP, ale i AS UPCE. 

Děkan DFJP oznámil, že Ing. Zdeňka Rychterová, která zastávala pozici tajemníka DFJP, 
zrušila pracovní poměr ve zkušební době s okamžitou platností dne 4. 4. 2025. Dále děkan 
DFJP informoval, že aktuálně je tedy pozice tajemníka DFJP neobsazena, nicméně vše po-
třebné pro provoz DFJP je zajištěno a to tak, že některým THP pracovnicím DFJP bude rozšířena 
pracovní náplň za účelem vykonávání agendy tajemníka DFJP. Předseda AS DFJP v této věci 
dále dodal, že dne 8. 4. 2025 si přebral na sekretariátu děkana dokument, který dne 4. 4. 2025 
zanechala pro AS DFJP na podatelně UPCE Ing. Rychterová, a ve kterém dobrovolně uvádí své 
zdůvodnění výpovědi ve zkušební době. Předseda AS DFJP uvedl, že tento dokument obsahuje 
zveřejněné citlivé informace související s výkonem práce tajemnice fakulty a navíc obsahuje 
vážné obvinění děkana DFJP z povahy jednání mající znaky šikany. Předseda AS DFJP přítomné 
informoval, že bude v této věci jménem AS DFJP kontaktovat příslušné pracoviště rektorátu 
UPCE, které má v kompetenci řešení stížností tohoto charakteru. Děkan DFJP se k věci dále 
vyjádřil, že veškerá obvinění odmítá a je schopen doložit důkazy o nepravdivosti těchto obvi-
nění. 

Ve 14.02 odchází senátor dr. Sadílek. 

Předseda AS DFJP oznámil, že shromáždění akademické obce DFJP, které svolává před-
sednictvo AS DFJP, je předběžně plánováno na čtvrtek 29. 5. 2025 od 13:00 hod. Pozvánka 
bude včas zveřejněna na intranetu. 

Děkan uvedl, že v souvislosti s komplikovanou situací, kdy aktuálně dochází k přebírání 
agendy tajemníka DFJP pracovnicemi s rozšířenou pracovní náplní, bude návrh rozpočtu DFJP 
na rok 2025 předložen AS DFJP ke schválení patrně později, než bylo původně předpokládáno 
14. 5. 2025. Předpokládaný termín předložení Výroční zprávy o činnosti DFJP za rok 2024 a Vý-
roční zprávy o hospodaření DFJP za rok 2024 ke schválení AS DFJP dne 14. 5. 2025 však bude 
dodržen. 

7. Závěr 
Předseda AS DFJP poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil ve  14.10 hod. Termín 

příštího řádného zasedání je plánován na středu 14. 5. 2025 od 13:00 hod. Na tomto zasedání 
se předpokládá ze strany vedení předložení Výroční zprávy o činnosti DFJP za rok 2024, Výroční 
zprávy o hospodaření DFJP za rok 2024. 

Zapsal: Aleš Hába 


